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Protokół nr 32/2022 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 27 czerwca 2022 r. w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy w Wapnie 

 

 

Posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o godz. 15:00 w Sali Sesyjnej 

Urzędu Gminy W Wapnie otworzył Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Pan Leszek Baczyński, który powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz 

członków komisji. Listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości to załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - frekwencja 73,33 %.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński 

potwierdził porządek obrad, który ukształtował się następująco: 

 

Porządek posiedzenia Komisji w dniu 27.06.2022 r.: 

1. Informacja o stanie porządku publicznego – Raport Posterunku Policji w Gołańczy; 

2. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wapno za rok 2021 i zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno wotum zaufania; 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok i zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok; 

4. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu za 2021 rok i 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok; 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

 

a.  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno wotum zaufania, 

 

b.  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Wapno za 2021 rok, 

 

c.  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok, 

d. w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wapno na lata 2022-2035, 

e. w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 rok, 
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f. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 

2022/2023, 

g. w sprawie ustalenia opłaty za zrzut ścieków oraz osadów z przydomowych 

oczyszczalni ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do oczyszczalni 

ścieków w Wapnie, 

6. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1. 

Raport dotyczący sytuacji i stanu porządku publicznego przedstawił Kierownik posterunku 

Policji w Gołańczy asp. Bartosz Huszek. Sprawozdanie zawiera porównanie dwóch ostatnich 

lat 2020 i 2021. Niniejsze sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji L. Baczyński: kiedy miałby się odbyć zakup tego samochodu? 

Kierownik B. Huszek: porozumienia z Gminą Gołańcz i Damasławek są już podpisywane 

środki z tych gmin już zagwarantowano brakuje nam 5 tys. zł. Jeśli wszystko zostanie 

wykonane w terminie to samochód powinien pojawić się w październiku. 

Radny A. Szymanik: czy jeśli przekażemy kwotę niższą to zakup samochodu będzie? 

Kierownik B. Huszek: nie potrafię na to pytanie odpowiedzieć. Zakup ma być realizowany w 

systemie 50/50, czyli 50% samorządy i 50% budżet centralny. Chciałbym dodać, że w 2022 

roku stan personalny się powiększył do 12 osób. 

Radny A. Szymanik: czy obsada jest wystarczająca? 

Kierownik B. Huszek: przy tej obsadzie, na razie tak. W razie potrzeby otrzymujemy wsparcie 

z Komendy Powiatowej. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Przewodniczący podziękował za przedstawiony raport i przybycie. 

 

Ad. 2. 

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wapno za rok 2021. Raport przedstawił obszernie Wójt 

Gminy Wapno Pan Maciej Kędzierski. Raport dostępny jest na stronie internetowej Gminy 

Wapno. W formie fizycznej, papierowej Raport o Stanie Gminy Wapno za 2021 roku otrzymali 

Radni do wiadomości stanowi on załącznik nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 
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Ad. 3. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok. Sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Wapno za 2021 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w swej opinii dotyczącej realizacji budżetu za 2021 rok wydała 

opinię pozytywną z uwagą, która jednak nie miała istotnego wpływu na całość. Dochody 

zrealizowane zostały w 98,53% a wydatki w 95,69%. Kredyty zostały spłacone z zgodnie z 

wyznaczonym harmonogramem. Z wydatków majątkowych zakupiliśmy: traktor z pługiem, i 

serwer, który w roku 2022 będzie refundowany. Gmina otrzymała dotację z UE na 

modernizację komputerową Urzędu. Zakupiliśmy drona oraz ogrodziliśmy obszar zapadliska 

w celu monitorowania zdarzeń. Zakupiono sprzęt na plac zabaw do Szkoły. Sfinansowano 

przeniesienie i adaptację Przedszkola. Przeprowadzono modernizację pomp na oczyszczalni. 

Zakupiono materiały i sprzęt służące modernizacji PSZOK-a. Zakupiono jedną lampę 

(Stołężyn) oraz zmodernizowano system oświetlenia w gminie by poprawić sprawność 

energetyczną i zmniejszyć koszty energii elektrycznej. Fundusz Sołecki został zrealizowany w 

98% (nie wykonano jednego zadania w Sołectwie Wapno). Zmniejszona realizacja wydatków 

spowodowana była zakupem po niższej niż zakładano pierwotnie cenie. Realizacja wydatków 

w porównaniu z rokiem 2020 był na podobnym poziomie. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu za 2021 rok i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok; 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu za 2021 rok i zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Szymanik poinformował, że Komisja zebrała się 

30 maja 2022 r. w celu rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy Wapno za 2021 rok. 

Komisja Rewizyjna biorąc pod uwagę prawidłową realizację budżetu Gminy za 2021 rok 

wystąpiła z wnioskiem do Rady Gminy Wapno o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
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Wapno za 2021 rok. Komisja zapoznała się również z Uchwałą Nr SO-14/0954/90/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 kwietnia 2022 r.  

Komisja podjęła Uchwałę nr 1/22 Komisji Rewizyjnej przy Radzie Gminy Wapno z dnia 30 

maja 2022 r. w sprawie wydania opinii na temat wykonania budżetu gminy za 2021 rok o 

następującej treści:  

Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z wykonaniem budżetu gminy za 2021 rok, uchwala co 

następuje:  

Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r.  

poz. 559 ze zm.), § 80 ust. 2 oraz § 96 uchwały Nr XVIII/115/2012 Rady Gminy Wapno z dnia 

28 września 2012 r. w sprawie Statutu Gminy Wapno (Dziennik Urzędowy Województwa 

Wielkopolskiego z dnia 31 października 2012 r. poz. 4676 ze zm.) 

Komisja Rewizyjna ustala, co następuje:  

§ 1. Opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu gminy za 2021 rok i wnioskuje do Rady Gminy 

Wapno o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wapno za 2021 rok.  

§ 2. Uchwała podlega przekazaniu Przewodniczącemu Rady Gminy Wapno.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Przewodniczący Komisji łączonej zwrócił się do radnych, o ewentualnie zapytania i uwagi.  

Radni nie wnosili uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Komisji Rewizyjnej 1/2022 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2021 rok, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że wszyscy 

członkowie komisji z dużym wyprzedzeniem otrzymali w materiałach sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy Wapno za rok 2021, informację o mieniu komunalnym oraz 

sprawozdania finansowe. 

Sprawozdanie za rok 2021 omówiła Skarbnik Gminy Wapno Pani Monika Dobroniecka 

Zarządzenie Nr 0050.32.2022 Wójta Gminy Wapno w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Wapno za rok 2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Skarbnik Gminy Wapno Pani Monika Dobroniecka odczytała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Komisji łączonej zwrócił się do radnych, o ewentualnie zapytania i uwagi.  

Radni nie wnosili uwag i pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 



5 
 

Ad. 5. 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

Ad. 5. a.  

Projekt Uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno wotum zaufania. Przedstawiła 

Podinspektor Pani Magdalena Suproniak. stanowi on załącznik nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali projekt w/w uchwały. 

 

 

 

Ad. 5. b. 

Projekt Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Wapno za 2021 rok. Przedstawiła Podinspektor Pani Magdalena Suproniak. 

stanowi on załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali pozytywnie projekt w/w uchwały. 

 

Ad. 5. c. 

Projekt Uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka stanowi on 

załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali pozytywnie projekt w/w uchwały. 

 

Ad. 5. d. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wapno na lata 2022-2035. 

Skarbnik Gminy Wapno Pani Monika Dobroniecka omówiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2035, 

stanowi on załącznik nr 12 do protokołu. Zmiany w WPF dotyczą zapisów dokonanych zmian 
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w wydatkach i dochodach dotyczących budżetu Gminy Wapno na rok 2022 rok. Ponadto 

kontynuujemy zadanie szczepienia HPV do 2024 roku oraz zadania związane z RFIL. 

Przewodniczący Komisji łączonej zwrócił się do radnych, o ewentualnie zapytania i uwagi. 

Radni nie wnosili uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali pozytywnie projekt w/w uchwały. 

 

 

Ad. 5. e. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka omówiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu na 2022 rok i stanowi on załącznik nr 13 do protokołu. Zmiany dotyczą 

wprowadzenia do planu finansowego tych samych kwot wydatków i dochodów oraz 

upoważnienie dla Wójta w związku z realizacją zadań. Kontynuujemy zadanie RFIL 

przebudowy dróg oraz ścieżki pieszo-rowerowej. Przesuwamy środki na energię elektryczną 

oraz ogrzewanie. Wprowadzamy środki na zakup masztów i flagi oraz środki uzyskane z 

odszkodowania. Zabezpieczamy środki na finansowanie zadań dot. utrzymania uchodźców.  

Zwiększono wydatki w związku z badaniami okresowymi OSP. Środki z tzw. małpek 

otrzymaliśmy chcemy je przeznaczyć na finansowanie pobytu uchodźców na terenie UNII 

Wapno w ramach rekompensaty za niezrealizowane obozy szkoleniowe. Środki zgromadzone, 

jako odsetki od środków na koncie przeznaczamy na obsługę obligacji. Otrzymaliśmy 

informację o zwiększeniu subwencji oświatowej w związku z realizacja podwyżki na 

wynagrodzenia dla nauczycieli od maja 2022 roku. Wprowadzamy środki dodatkowe dotyczące 

wychowania i nauczania dzieci uchodźców, są to transfery miesięczne. Wprowadzamy nowy 

paragraf wydatkowy dot. środków na pomoce dydaktyczne. Środki uzyskane z odszkodowania 

po szkodzie na Przedszkolu przeznaczono na remont dachu w Przedszkolu. I jak zwykle 

wprowadzamy środki dotyczące pomocy społecznej dotyczące całego spektrum świadczeń z 

tego zakresu.  

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych, o ewentualnie zapytania i uwagi. 

Przygotowano także zmianę wprowadzającą przesunięcie na wsparcie POLICJI o kwotę 3 000 

zł. Czy jest Państwa zgoda na takie wsparcie? 

Wójt M. Kędzierski: Szanowni Państwo, wszystkie sąsiednie samorządy dołożyły do tego 

zakupu, my chcielibyśmy dołożyć tyle ile możemy. Nie będzie to 5 tys. zł jak na wniosku a 3 
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tys. zł. Nie będzie można narzucić Gminie, że nie dołożyła się do tej inicjatywy. Damy tyle na 

ile możemy sobie pozwolić.  

Przewodniczący Komisji L. Baczyński: jest taka sugestia by przy konstruowaniu budżetu na 

2023 rok przygotować pewną rezerwę na takie właśnie wnioski o dofinansowanie, pewnie będą 

te wnioski się pojawiać. Unikniemy wtedy takiej sytuacji, jak dziś, które się powtarzają.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali pozytywnie projekt w/w uchwały. 

Ad. 5 f.  

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 

2022/2023. Projekt uchwały przedstawiła Podinspektor Pani Magdalena Suproniak. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji łączonej zwrócił się do radnych, o ewentualnie zapytania i uwagi.  

Radni nie wnosili uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 2022/2023. 

Radny A. Szymanik: czy jeśli ceny pójdą w górę lub w dół to będziemy uchwałę zmieniać? 

Podinspektor M. Suproniak: jest możliwość procedowania, unieważnia się bieżącą i 

wprowadza nowe stawki. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali pozytywnie projekt w/w uchwały. 

 

 

Ad. 5. g. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za zrzut ścieków oraz osadów z przydomowych 

oczyszczalni ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do oczyszczalni ścieków w 

Wapnie przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. Zasadność podjęcia tej 

uchwały związana jest ze wzrostem kosztów odbioru. Obowiązująca uchwała trwa od 2017 

roku. Dostosowujemy, więc zapisy do bieżącej sytuacji rynkowej oraz do cen odprowadzanych 

ścieków przez mieszkańców gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań: 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

Radni zaopiniowali pozytywnie projekt w/w uchwały. 
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Ad. 6. 

Sprawy bieżące: 

 Wniosek o chęć nabycia działki nr 149/28 Pan Krzysztof S. załącznik nr 16 

Zebrane informacje nie pozwoliły jednoznacznie za podjęcie decyzji, co do 

ewentualnej sprzedaży. W w/w sprawie należy zasięgnąć opinii prawnej by uniknąć 

późniejszych konsekwencji. 

 Projekt audytu krajobrazowego województwa wielkopolskiego – zaopiniowanie.  

Brak opinii, wniosków czy uwag jest potwierdzeniem zawartego we wniosku 

opracowania. Radni nie wnieśli uwag, załącznik nr 17 

 Prośba o zmianę trasy przejazdu autobusu szkolnego. W związku z ograniczeniami 

finansowymi Gminy Wapno oraz informacją o odległości dzieci dowożonych do 

punktu zbiorczego dowozu do szkoły wniosek został oddalony. Załącznik nr 18 

 Starostwo – prośba o wsparcie na zakup ambulansów. W związku z ograniczonymi 

środkami finansowymi w budżecie Gminy Wapno na rok 2022 wniosek został 

negatywnie zaopiniowany. Załącznik nr 19 

 Apel – 0% vat na drewno, skierowano na obrady najbliższego posiedzenia Komisji 

Wniosków, Skarg i Petycji. Załącznik nr 20 

 Wniosek OSP Rusiec o przesunięcie środków. Środki zostały przesunięte. Załącznik 

nr 21 

 Ponowiony wniosek POLICJI dot. dofinansowania do samochodu patrolowego. Po 

analizie przychylono się do wniosku i wskazano kwotę 3 tys. zł. Załącznik nr 22 

Dofinansowanie zostanie wprowadzone, jako zmiana do budżetu na rok 2022.  

 Informacja Skarbnik M. Dobronieckiej w sprawie emisji obligacji. Udało się 

przeprowadzić i doprowadzić do emisji. Uzyskaliśmy dobrą, niską prowizję 0,45% i 

0,5% oraz 0,95%. Bieżąca emisja wynosi 700 tys. zł by zabezpieczyć bieżące 

inwestycje (zakup samochodów strażackich). Ta część emisji nie dotyczy 

restrukturyzacji zadłużenia, tu umowa nie została jeszcze podpisana. Restrukturyzacja 

odbywać się będzie z BGK a nowe zobowiązania w PKO.  

 Informacja Wójta M. Kędzierskiego dot. przygotowywanego projektu działań dot. 

niwelowania zagrożeń związanych z szkodami górniczymi. Przekazany Radnym stan 

zawarty w dokumentacji oparty na innowacyjnej metodzie geologicznej ma na celu 
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ustabilizowanie sytuacji dot. stref zapadliska. Opiera się na wykonaniu otworów  

(odwiertów) by doprowadzić wodę do stref zagrożenia w celu ustabilizowania terenu.  

Przeprowadzone działania mają także zabezpieczyć mieszkańców Gminy Wapno i 

gmin ościennych przed brakiem wody. Przygotowany projekt ma zostać 

przedstawiony w Ministerstwie Ochrony Środowiska i z tych środków ma zostać 

zrealizowany.  

 Informacja Wójta M. Kędzierskiego dot. Farm Wiatrowych w Gminie Wapno. 

Sytuacja zaczyna się krystalizować, w Sejmie trwają prace nad ustawą zmniejszającą 

odległość stołowania masztu od zabudowań. Trwają rozmowy z ościennymi 

włodarzami o lokalizacjach turbin. W Gminie Wapno ma to być ta sama firma, która 

próbował a w 2016 rozpocząć inwestycję. Jeśli sprawa potoczy się w prawidłowym 

kierunku to od podpisania umów za ok. 3 lata mogą stanąć turbiny. Ma ich być od 6 

do 13 w zależności od mocy. Musimy uchwalić plan zagospodarowania 

przestrzennego. Nowe inwestycje to szansa dla Gminy. 

 Informacja Wójta M. Kędzierskiego dot. ogrzewania. Gmina wraz z GOPS i Strażą 

zostaje ponownie podłączona do sieci Spółdzielni Mieszkaniowej w Wapnie. A jeśli 

chodzi o Przedszkole, to decyzja jeszcze nie zapadła, co do sposobu zapewnienia C.O. 

 Radna A. Walczak: pytanie, dlaczego nie był obecny na zakończeniu roku szkolnego 

w Przedszkolu oraz nie zabrał głosu na Konferencji z Planu Daltońskiego?  

Wójt M. Kędzierski: nie byłem obecny z przyczyn osobistych, przepraszam, jeśli 

chodzi o zabranie głosu to nie uważałem tego za konieczne. Konferencja była 

tematyczna z zakresu specyficznych działań z stąd decyzja. 

 Informacja Wójta M. Kędzierskiego dot. Przedszkola. W chwili obecnej obowiązki do 

czasu rozstrzygnięcia konkursu na to stanowisko powierzono Pani Iwonie 

Kozłowskiej. Zmian i cięć w obsadzie nie będzie. 

 Informacja Wójta M. Kędzierskiego dot. realizacji drogi Sportowa i Podgórna. Mamy 

inwestora. Trwają prace na początkowym etapie realizacji. Ścieżka pieszo-rowerowa 

rozpisujemy przetarg. Mam nadzieję, że posiadana środki pozwolą zrealizować 

inwestycję w całości. 

 Wniosek ustny Radny A. Szymanik: wniosek o usunięcie suchych drzew i gałęzi z 

ulicy Wągrowieckiej w Stołężynie. 
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Wobec wyczerpania porządku posiedzenia przewodniczący komisji dokonał zamknięcia 

posiedzenia komisji. 

 

Protokołowała: 

Magdalena Suproniak 

 

Rozpoczęcie posiedzenia o godz. 15:00. 

Zakończenie posiedzenia o godz. 18:00.  

 

 

 

               Przewodniczący  

                  Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

                   /-/ Leszek Baczyński 

 

 

 


